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Z Á P I S 

z 21. zasedání Zastupitelstva hlavního města Prahy – 2. část 
které se konalo dne 25. listopadu 2016 

od 9.00 hodin ve velké zasedací síni Nové radnice  
  

 

 Dle prezence bylo přítomno: 

62 členů Zastupitelstva hl. m. Prahy (z toho 2 poslanci PS PČR) 
                                         9 zástupců městských částí hl. m. Prahy 

     JUDr. Martina Děvěrová, MPA – ředitelka MHMP 
  3 zástupci ředitelky MHMP 

                                             23 ředitelů a zástupců odborů MHMP  
                                                      2 ředitelé organizací 

             20 zástupců tisku 
               4 poslanci PS PČR (z toho současně i 2 členové ZHMP) 

                            1 host 
 
CELKEM přítomných: 123 osob 
 
 

 
OMLUVENI: 

 

 
RNDr. Tomáš Hudeček, Ph.D. 
 

 
JUDr. Jaroslava Janderová 
 

 
Mgr. Lukáš Manhart 
 

 
Petr Šimůnek – od 10,30 hodin 
 

 
PhDr. Helena Briardová – od 9 do 11 hodin 
 

 
Ing. Marek Doležal – od 12 hodin 
 

 
Mgr. Albert Kubišta – od 12 hodin 
 

 
Ing. Pavel Richter – od 9 do 12 hodin 
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         21. zasedání Zastupitelstva hl. m. Prahy - 2. část zahájila primátorka hl. m. Prahy v  
9,05 hodin.   

   Podle prezence byla na zasedání přítomna nadpoloviční většina členů ZHMP a bylo tedy  
schopno se usnášet. 
        Předsedající primátorka hl. m. Prahy připomněla, že se průběh tohoto jednání opět přenáší na 
internetové stránky www.praha.eu. 

 
          Ověřením zápisu byli pověřeni Hana Nováková a Mikuláš Ferjenčík.  
                
Hlasování o členech návrhového výboru:                                                                                              
předseda: Ing. Ondřej Prokop 
členové:    PhDr. Lukáš Kaucký 
                 Mgr. Jan Čižinský 
                 Ing. Ondřej Martan 
                 Ing. Jiří Hrabák 
                 Petr Šimůnek 
                 Adam Zábranský 
                 Ing. Eva Vorlíčková 
                JUDr. Tomáš Havel – ředitel LEG MHMP 
 
tajemník výboru: Mgr. Adrián Radošínský, vedoucí oddělení veřejného práva a legislativy LEG 
MHMP 
Pro: 48 Proti: 0  Zdr. 1 
Bylo přijato. 

    
          Primátorka hl. m. Prahy uvedla, že další projednávání bodů bude probíhat podle schváleného 
programu jednání pokračování 21. zasedání Zastupitelstva hl. m. Prahy. A pro přehled pro přítomné 
občany HMP a členky a členy Zastupitelstva HMP sdělila, že podle platného Jednacího řádu 
Zastupitelstva HMP byly tzv. interpelace členů Zastupitelstva a občanů zařazeny jako časově pevný 
bod jednání pouze v rámci prvního jednacího dne Zastupitelstva HMP a na tomto pokračování 21. 
zasedání již tzv. interpelace nebudou probíhat. 

 
V průběhu projednávání bodu převzala řízení schůze náměstkyně primátorky Kislingerová a opět 
převzala řízení schůze primátorka hl. m. Prahy. 

  33/3 
   

radní Lacko 

 
k usnesení RHMP č. 2921 ze dne 22. 11. 2016 k návrhu na vyřízení podání č.j. MHMP - 1813224/2016 
- OVO - P. Kuriščák, podnět k projednání v Zastupitelstvu HMP - ohrožení sídliště Písnice v Praze 
 

  TISK:        Z – 4898 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Hrůza, předseda výboru pro správu majetku a majetkové 
podíly ZHMP Březina, Profant, radní Plamínková, Semelová, Švarc, předseda výboru pro výchovu a 
vzdělávání ZHMP Nacher, Ferjenčík, Michálek, radní Wolf, primátorka hl. m. Prahy, předseda výboru 
pro evropské fondy ZHMP Hašek 
 
Procedurální návrh předsedy výboru pro evropské fondy ZHMP Haška na ukončení diskuse 
Pro: 25 Proti: 6 Zdr. 3 
Nebylo přijato. 
 

http://www.praha.eu/
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Procedurální návrh člena ZHMP Ferjenčíka na přerušení tohoto bodu do 12 hodin, kdy členové 
ZHMP obdrží zásadní informace k projednávané problematice 
Pro: 40 Proti: 0  Zdr. 11 
Bylo přijato. 
 
člen ZHMP Jílek – technická - k proběhlému hlasování o přerušení bodu a jeho časovému horizontu 
 
Projednávání bodu bylo přerušeno do 12 hodin.  
 

   7/1 
   

náměstek primátorky Dolínek 

 

k návrhu na předběžné vyúčtování investiční dotace poskytnuté Dopravnímu podniku hl. m. Prahy, a. s. 
z rozpočtu hlavního města Prahy v minulých letech na akci 4534 - Trasa metra A (Dejvická - Motol) - 
záloha na finanční vypořádání 
 

  TISK:        Z – 4862 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  48            PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  0   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    21/8 

Materiál uvedl náměstek primátorky Dolínek. 
 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
 

   7/2 
   

náměstek primátorky Dolínek 

 

k návrhu na úpravu rozpočtu kapitálových a běžných výdajů v kapitole 03 Doprava 
 

  TISK:        Z – 4847 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  45            PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  0   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    21/9 

Materiál uvedl náměstek primátorky Dolínek. 
 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
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   7/3 
   

náměstek primátorky Dolínek 

 

k návrhu na přidělení mimořádné finanční podpory v oblasti sportu 

 

  TISK:        Z – 4893 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   45           PROTI:   0        ZDRŽEL SE:  3   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    21/10 

Materiál uvedl náměstek primátorky Dolínek. 
 
V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Hrůza, Čižinský, náměstek primátorky Dolínek. 
 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
 
 

    8 
   

náměstek primátorky Dolínek 

 

k návrhu na přidělení finančních prostředků na odstranění havarijních stavů na pražských sportovištích 
a mimořádných finančních prostředků hl. m. Prahy v oblasti sportu a tělovýchovy pro rok 2016 

 

  TISK:        Z – 4850 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  45            PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  4   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    21/11 

Materiál uvedl náměstek primátorky Dolínek. 
 
V diskusi vystoupil předseda výboru pro sport a volný čas ZHMP Lébl, který nahlásil střet zájmů. 
 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
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    9 
   

náměstek primátorky Dolínek 

 

k návrhu na změnu účelu čerpání grantů v oblasti volného času dětí a mládeže na rok 2016 
 

  TISK:        Z – 4837 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   49           PROTI:   0        ZDRŽEL SE:  0   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    21/12 

Materiál uvedl náměstek primátorky Dolínek. 
 
V bodě II. byl upraven původní termín na termín 29. 11. 2016. 
 

    10 
   

náměstek primátorky Dolínek 

 

k záměru rozvoje příspěvkových organizací hl. m. Prahy Domů dětí a mládeže v letech 2018 až 2021 

 

  TISK:        Z – 4860 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   48           PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  2   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    21/13 

Materiál uvedl náměstek primátorky Dolínek. 
 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
 

    11 
   

náměstek primátorky Dolínek 

 

k návrhu na změnu zřizovací listiny příspěvkové organizace hl. m. Prahy Dům dětí a mládeže hlavního 
města Prahy v působnosti odboru SVC MHMP 

 

  TISK:        Z – 4419 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   50           PROTI:  0         ZDRŽEL SE:   1  
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    21/14 

Materiál uvedl náměstek primátorky Dolínek. 
 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
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   12 
   

náměstek primátorky Dolínek 

 

k návrhu na úplatné nabytí pozemku parc. č. 644/96 v kat. území Prosek za účelem majetkoprávního 
vypořádání stavby „Okružní křižovatka Klíčov I., ulice Letňanská, Čakovická, Ke Klíčovu“ 
 

  TISK:        Z – 4704 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   47           PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  0   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    21/15 

Materiál uvedl náměstek primátorky Dolínek. 
 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
 

   13 
   

náměstkyně primátorky Kislingerová 

 

k návrhu na úpravu rozpočtu hl. m. Prahy v souvislosti s dodatečnými přiznáními k dani z příjmů 
právnických osob hl. m. Prahy a k vratkám podílů na dodatečné daňové povinnosti hl. m. Prahy 
městským částem hl. m. Prahy 

 

  TISK:        Z – 4866 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:    49          PROTI:   0        ZDRŽEL SE:    1 
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    21/16 

Materiál uvedla náměstkyně primátorky Kislingerová. 
 
V bodě III. byl upraven původní termín na termín 29. 11. 2016. 
 
 
 
Procedurální návrh náměstkyně primátorky Kislingerové na sloučení diskuse k bodům 14/1 a 14/2: 
Pro: 49 Proti: 0 Zdr. 1  
Bylo přijato. 
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  14/1 
   

náměstkyně primátorky Kislingerová 

 

k návrhu na poskytnutí účelové investiční dotace městské části Praha - Nebušice na vrub kapitoly 1016 
- rezerva na spolufinancování projektů EU/EHP z rozpočtu hlavního města Prahy 

 

  TISK:        Z – 4816 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   51           PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  0   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    21/17 

Materiály pod poř. č. 14/1 a 14/2 uvedla náměstkyně primátorky Kislingerová. 
 
Ve společné diskusi k tiskům vystoupil člen ZHMP Ferjenčík. 
 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
 

  14/2 
   

náměstkyně primátorky Kislingerová 

 

k návrhu na poskytnutí účelové investiční dotace z rozpočtu vlastního hl. m. Prahy na rok 2016 MČ 
Praha 22 na nákup pozemků pro park Pitkovické rybníky 
 

  TISK:        Z – 4789 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  50            PROTI:  0         ZDRŽEL SE:   1  
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    21/18 

Usnesení bylo přijato beze změny. 
 

   15 
   

náměstkyně primátorky Kislingerová 

 

k návrhu na poskytnutí návratné finanční výpomoci MČ Praha - Dolní Počernice z rozpočtu hlavního 
města Prahy 

 

  TISK:        Z – 4806 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   48           PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  0   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    21/19 

Materiál uvedla náměstkyně primátorky Kislingerová. 
 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
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Procedurální návrh náměstkyně primátorky Kislingerové na sloučení diskuse k bodům 16/1 - 16/6: 
Pro: 48 Proti: 0 Zdr.1  
Bylo přijato. 
 

  16/1 
   

náměstkyně primátorky Kislingerová 

 

k návrhu na změnu účelu poskytnuté investiční dotace z rozpočtu hlavního města Prahy MČ Praha - 
Kunratice a k návrhu na poskytnutí účelové investiční dotace městské části Praha - Kunratice z 
rozpočtu hlavního města Prahy na vrub kapitoly 1016 - rezerva na spolufinancování projektů EU/EHP 

 

  TISK:        Z – 4813 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:   50         PROTI:  0         ZDRŽEL SE: 0    
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    21/20 

Materiály pod poř. č. 16/1 - 16/6 uvedla náměstkyně primátorky Kislingerová. 
 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
 

  16/2 
   

náměstkyně primátorky Kislingerová 

 

k návrhu na změnu charakteru části dotace poskytnuté MČ Praha 13 v roce 2015 a ponechané k využití 
na rok 2016 

 

  TISK:        Z – 4714 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  44            PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  0   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    21/21 

Usnesení bylo přijato beze změny. 
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  16/3 
   

náměstkyně primátorky Kislingerová 

 

k návrhu na změnu charakteru poskytnutých účelových investičních dotací na podporu projektů rozvoje 
městské zeleně  MČ Praha - Dolní Chabry a MČ Praha - Koloděje na neinvestiční účelové dotace 

 

  TISK:        Z – 4814 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  48            PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  0   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    21/22 

Usnesení bylo přijato beze změny. 
 

  16/4 
   

náměstkyně primátorky Kislingerová 

 
k návrhu na změnu účelu a charakteru části finančních prostředků ponechaných k čerpání v roce 2016 
MČ Praha 21 
 

  TISK:        Z – 4874 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  44            PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  0   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    21/23 

Usnesení bylo přijato beze změny. 
 

  16/5 
   

náměstkyně primátorky Kislingerová 

 
k návrhu na změnu účelu a charakteru části poskytnuté neinvestiční účelové dotace z rozpočtu hlavního 
města Prahy MČ Praha - Březiněves 
 

  TISK:        Z – 4887 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  47            PROTI: 0          ZDRŽEL SE:   0  
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    21/24 

Usnesení bylo přijato beze změny. 
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  16/6 
   

náměstkyně primátorky Kislingerová 

 
k návrhu na změnu charakteru části poskytnuté neinvestiční účelové dotace z rozpočtu hlavního města 
Prahy MČ Praha - Čakovice 
 

  TISK:        Z – 4894 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  47            PROTI:   0        ZDRŽEL SE:  1   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    21/25 

Usnesení bylo přijato beze změny. 
 
 
předseda klubu TOP 09 a nezávislých Novotný a předsedkyně klubu ODS Udženija – požádali o 
přestávku na 15 minut pro jednání klubů 
 
 
Přestávka 10,42 – 10,59 hodin 
 
 

  17/1 
   

náměstkyně primátorky Kolínská  

 

k návrhu na pořízení změn vlny 10 ÚP SÚ hl.m. Prahy na území správního obvodu Prahy 11 
 
+USB flash disk 

 

  TISK:        Z – 4724 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  53            PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  3   
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    21/26 

Materiál uvedla náměstkyně primátorky Kolínská. 
 
V diskusi vystoupil člen ZHMP Jílek. Na jeho vystoupení reagoval Ing. Martin Čemus – pověřený 
řízením odboru územního rozvoje MHMP a Mgr. Ondřej Boháč - pověřený řízením Institutu 
plánování a rozvoje hl. m. Prahy. Dále v diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Hrůza, Doležal. 
V rámci diskusi reagovala náměstkyně primátorky Kolínská. Dále v diskusi vystoupili tito členové 
ZHMP: Prchal, Novotný V., Nouza, Ferjenčík, předseda výboru pro dopravu ZHMP Stropnický, Bellu, 
předseda výboru pro zdravotnictví a bydlení ZHMP Růžička M., Hujová 
 
člen ZHMP Jílek – technická – reagoval na diskusní vystoupení člena ZHMP Hrůzy k proceduře 
hlasování. Poté reagovala primátorka hl. m. Prahy. 
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Procedurální návrh předsedy výboru pro dopravu ZHMP Stropnického na ukončení diskuse 
Pro: 21 Proti: 8  Zdr. 12 
Nebylo přijato. 
 
člen ZHMP Ferjenčík – faktická – reagoval na diskusní příspěvek člena ZHMP Doležala 
 
předseda výboru pro dopravu ZHMP Stropnický – technická – k procesu změn územního plánu 
 
náměstkyně primátorky Kolínská – technická – k výňatku zápisu z jednání komise 28. 3. 2014 
 
členka ZHMP Udženija – technická – k diskusním příspěvkům předsedy výboru pro dopravu ZHMP 
Stropnického 
 
předseda klubu ČSSD Březina – požádal o přestávku 5 minut před hlasováním 
 
Přestávka 11,42 – 12,00 hodin 
 
člen ZHMP Novotný V. – technická – ke vstupování náměstkyně primátorky Kolínské do diskuse 
v rámci přednostního práva 
 
Závěrečné slovo přednesla náměstkyně primátorky Kolínská, která reagovala na příspěvky 
z diskuse. 
 
Pozměňující návrh člena ZHMP Novotného V. – u tisku v příloze č. 5 vypustit položku 607 
(náměstkyně primátorky Kolínská se s návrhem ztotožnila) 
Pro: 53 Proti: 0 Zdr. 4 
Bylo přijato. 
 
Návrh člena ZHMP Hrůzy – navrhl oddělené hlasování o tabulce č. 4 – podněty ke schválení 
Pro: 42 Proti: 5 Zdr. 4 
Bylo přijato. 
 
Návrh člena ZHMP Hrůzy –navrhl oddělené hlasování o tabulce č. 5 – podněty k neschválení 
Pro: 56 Proti: 0 Zdr. 0 
Bylo přijato. 
 
Usnesení bylo přijato. 
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Následně bylo pokračováno v projednávání přerušeného bodu z dopolední části jednání: 

  33/3 
   

radní Lacko 

 
k usnesení RHMP č. 2921 ze dne 22. 11. 2016 k návrhu na vyřízení podání č.j. MHMP - 1813224/2016 
- OVO - P. Kuriščák, podnět k projednání v Zastupitelstvu HMP - ohrožení sídliště Písnice v Praze 
 

  TISK:        Z – 4898 

 
   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                            PRO:  39            PROTI:  0         ZDRŽEL SE:  0  
 

 

   PŘIJATO                                                                                USNESENÍ  ČÍSLO:    21/27 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Ferjenčík, radní Lacko, radní Wolf. V rámci diskuse vystoupil 
Mgr. Jiří Koubek – poslanec Poslanecké sněmovny PČR a starosta MČ Praha – Libuš. Dále 
v diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Michálek, Jílek, Bříza, Švarc, Čižinský, předseda výboru pro 
dopravu ZHMP Stropnický, Hujová, Dlouhý, Hrůza, Udženija, Bellu, náměstkyně primátorky 
Kolínská, předseda výboru pro výchovu a vzdělávání ZHMP Nacher, radní Plamínková. Závěrem 
vystoupil JUDr. Tomáš Havel - ředitel LEG MHMP. 
 
člen ZHMP Michálek – technická - požádal JUDr. Martinu Děvěrovou, MPA - ředitelku MHMP o 
vydání pokynu k vyzvednutí dopisu se zásadní informací z datové schránky Magistrátu hl. m. Prah y 
a o zajištění předání všem členům ZHMP  
 
Mgr. Jiří Koubek – poslanec Poslanecké sněmovny PČR a starosta MČ Praha – Libuš přítomné 
informoval, že v 12,10 hodin obdržel e-mailem dopis z ČEZu k dané záležitosti. 
 
Procedurální návrh člena ZHMP Čižinského k umožnění vystoupení RNDr. Pavle Tůmové, Ph.D. – 
člence zastupitelstva MČ Praha - Libuš v diskusi 
Pro: 30 Proti: 5 Zdr. 3 
Nebylo přijato. 
 
člen ZHMP Jílek – technická – k formě probíhající diskuse  
 
člen ZHMP Ferjenčík – technická – k dopisu od ČEZu a vystoupení Mgr. Jiřího Koubka – poslance 
Poslanecké sněmovny PČR a starosty MČ Praha - Libuš 
 
předseda klubu ANO Hašek a předseda klubu ČSSD Březina – požádali o přestávku pro jednání 
klubů v délce trvání každý na 15 minut 
 
Přestávka 13,17 – 14,15 hodin (po uplynutí doby byla primátorkou hl. m. Prahy přestávka na žádost 
obou předsedů klubů ještě prodloužena o dalších 10 minut) 
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Hlasování proběhlo k následujícím návrhům: 
 
 
Pozměňovací návrh členky ZHMP Semelové – do textu usnesení doplnit nový text ve znění: 
„Zastupitelstvo HMP I. ukládá Radě HMP přihlásit se do veřejné soutěže na uzavření kupní smlouvy 
„Bytový fond Písnice“ zveřejněnou ČEZ, a.s.   
„II. svěřuje Radě HMP pravomoc nabýt nemovitost Bytový fond Písnice ve veřejné soutěži o 
nejvhodnější nabídku podle § 59 odst. 3 zákona o hl. m. Praze“ 
Pro: 15 Proti: 0 Zdr. 0 
Nebylo přijato. 
 
Pozměňovací návrh členky ZHMP Semelové – 1) stávající bod „II. vyzývá zastupitelstvo MČ Praha – 
Libuš, aby ……..“ nahradit novým textem ve znění: „II. vyzývá firmu ČEZ, aby v součinnosti s vládou 
ČR zrušila vypsanou soutěž o nejvhodnější nabídku na uzavření kupní smlouvy „Bytový fond 
Písnice“, zveřejněnou ČEZ a 
2) stávající bod „III. schvaluje poskytnutí bezúročné půjčky……..“ nahradit novým textem ve znění: 
„ukládá Radě HMP vejít v jednání s firmou ČEZ a s vládou ČR ve smyslu bodu II. usnesení ZHMP“ 
Pro: 16 Proti: 0 Zdr. 0 
Nebylo přijato. 
 
Usnesení bylo přijato beze změny. 
 
 
 
Procedurální návrh primátorky hl. m. Prahy na přerušení tohoto zasedání ZHMP do 15. 12. 2016  
do 9 hodin 
Pro: 41 Proti: 5 Zdr. 3 
Bylo přijato. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



14 

 

 
V 14,19 hodin bylo primátorkou hl. m. Prahy toto jednání přerušeno s konstatováním, že bude 
pokračovat dne 15. 12. 2016 od 9.00 hodin a po jeho skončení bude následovat po krátké přestávce 
další zasedání ZHMP.  
 
 
Obsah vystoupení všech diskutujících je obsažen ve stenografickém zápisu tohoto zasedání 
Zastupitelstva hl. m. Prahy. 
 
 
 
Přijatá usnesení ZHMP č. 21/8 až č. 21/27 jsou součástí tohoto zápisu. 
 
 
 

 
 
 
 

Adriana Krnáčová 
primátorka hl. m. Prahy 

 
 
 
 
 

Ověřovatelé zápisu: 
                      
 
 

Hana  N o v á k o v á  
 

 
 
 
Mikuláš  F e r j e n č í k 

                                                                                                 
 
 
 
 
Zapsala:  Bc. Jana Soběslavská 
 
 
 
 
 
 
 
 


